
Gjennomført dato: mandag 18. mars 2024

1. Trinn 2. Trinn 3. Trinn 4. Trinn 5. Trinn 6. Trinn 7. Trinn 17. mai komite Skolens representant
0 Tone Beth Rambjørg (NL) John-Fredrik Clausen (L) Peder Børtnes Kalvatn (H) Lene Hjorteset Reed (H) Dounia Boukhari (H) 0 0 Ingen deltaker pga. sykdom

Terje Børven (V) 0 Benedikte Storheim (V) 0 0 Nicola Walker (V) Geir Sætre (V) 0 0
Møteleder John-Fredrik Clausen 0
Referent John-Fredrik Clausen 0
Sak nr.

23/24-017

23/24-035

23/24-036

23/24-037

23/24-038

Referat utarbeidet av: John-Fredrik Clausen mandag 18. mars 2024

Referat FAU møte Seljedalen skole

Deltakere:

Sokkedans evaluering. Mye rek i garderobene. Mange som ikke var interessert i å danse. Glowsticks var gøy. Ikke riktig musikk, ha musikkønsker på invitasjon. Ha aktiviteter. Dersom David fortsetter med aktivitet, er det ikke 
behov for sokkedans. Heller ha spillkveld neste år heller enn sokkedans om aktuelt. Anlegget virket ikke. Måtte låne høytaler.

Ha meny på Vipps i tilleg til bonger. Kafeen virket ikke i fjor. Ha 2 kafeer, alternativt 1 for drikke og 1 for kaker+drikke. Nicola foreslår å droppe 17 mai, og heller ha det i skoletiden slik de hadde under covid-tiden.  Hva 
tenker skole om dette arrangementet. Kan skolen ha et ekstra slik arrangement i forkant med støtte fra FAU for å inkludere alle (markering 16 mai)? Tidlig informasjonsskriv om 17 mai med invitasjon til den syttendes. Henge 

opp skriv på butikken. Instrukser for premiering i fiskedammen, ALLE skal ha premie. Kjøpte varer økes i pris til det dobbelte. Kaker oa. økes litt. Aktiviteter: Fiskedam, Lykkehjul, Ballkast, Spikring og sekkeløp. Sette mer stoler ut.

Møte med 17-mai komiteen. Undertegnede måtte forlate møtet uforutsett pga. sønn falt på sykkel. Bare 2 av 5 stk. møtte opp på møtet. Nytt møte 08.04.24.

Annet: Ingen andre saker kom inn.

Tone beth kommer med mange innspill som er kommet på møtet med SU.  Vi skanner inn notatene hennes og legger det som vedlegg til referatet fra dette møtet. Lage undersøkelse og legge ut til foreldrene. Finne nettvettskurs, 
og se på kostnader for dette. Vi bestemmer en dato på høsten 24, slik at et slikt kurs kommer tidlig i skoleåret. Prøve å gjennomføre dette årlig. Tone Beth sjekker. AI i dette kurset?

Kommentar


